

LEGALS

Article 1: Publishing of contents promoting hatred and nudity, violent or pornographic contents are strictly prohibited

Article 2: publishing of advertising content are strictly prohibited

Article 3: Every user is responsible for the content they publish and will not make companies Grizouille and Heroes Films Production liable. Each user can be judicially pursued for non-compliance with Article 1 or 2.

Article 4: The companies Grizouille Films and Heroes Production undertake to ensure compliance and reserve the right to remove any inappropriate publication not abiding by Articles 1 and 2.

Article 5: In the context of Article 4, Heroes and Grizouille Film Production companies invite users to report any inappropriate content to the following address: stand@grizouille.com

CONDITIONS GENERALES D'UTILISATION

Article 1: Vous ne publierez pas de contenus incitant à la haine ou à la violence, menaçants, à caractère pornographique, ou contenant de la nudité ou de la violence gratuite.

Article 2: Vous ne publierez pas de contenu publicitaire.

Article 3: Chaque utilisateur est responsable des contenus qu'il publie et décharge les sociétés Grizouille Films et Heroes Production de toute responsabilité. Chaque utilisateur peut être poursuivi judiciairement pour le non respect de l'article 1 ou 2.

Article 4: Les sociétés Grizouille Films et Heroes Production s'engagent à veiller au respect et se réservent le droit de supprimer toute publication non appropriées relative aux articles 1 et 2.

Article 5: Dans le cadre de l'article 4, les sociétés Grizouille Film et Heroes Production invite les utilisateurs à nous signaler tout contenu non approprié à l'adresse suivante: stand@grizouille.com.